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Protokół nr LV/2023 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 30 sierpnia 2023 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:50, a zakończono o godz. 10:33. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W sesji wzięło udział 15 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Spraw Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak, Gospodarki Przestrzennej 

i Obrotu Nieruchomościami – Szymon Koprowicz,  

− pracownicy Wydziału Gospodarki Komunalnej i Inwestycji – Michalina Adamczyk, 

Grzegorz Wróbel,  

− radcowie prawni – Maciej Jabłoński, Paweł Jóźwiak, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o.), Kazimierz Olejniczak (Prezes Zarządu Spółdzielni 

Mieszkaniowej „Wybrzeże” w Sławnie), Krzysztof Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Sławnie), Dominika Wróbel (Kierownik Miejskiego Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Sławnie), Małgorzata Szwec (Dyrektor Środowiskowego Domu 
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Samopomocy), Ilona Bocheńska-Michalik (Wicedyrektor Szkoły Podstawowej nr 2  

w Sławnie), Dagmara Wojtczak (Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie). 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 29 czerwca 2023r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zwolnienia w całości z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru zajęć dyrektora 

Szkoły Podstawowej nr 2 w Sławnie, 

b) zwolnienia w całości z obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru zajęć dyrektora 

Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie, 

c) trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego  

w Sławnie, 

d) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych niezabudowanych 

położonych na terenie miasta Sławno, 

e) zasad i trybu przeprowadzania konsultacji społecznych z mieszkańcami Miasta 

Sławno,  

f) zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Sławno na 

2023 rok, 

g) zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 rok, 

h) wprowadzenia Regulaminu korzystania z obiektu typu Pumptrack stanowiącego 

własność Gminy Miasto Sławno – punkt dodatkowy. 

4. Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o stanie przygotowania placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego 2023/2024. 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w II kwartale 2023 

roku. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za II kwartał 2023 roku. 

7. Wnioski radnych. 

8. Zamknięcie sesji. 
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

Przewodnicząca otworzyła sesję, witając zabranych i stwierdzając kworum. 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodnicząca zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku sesji dodatkowego punktu - 3.h 

- Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z obiektu typu 

Pumptrack stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno. 

  

Głosowano w sprawie: Wniosek o wprowadzenie do porządku sesji dodatkowego punktu - 3.h 

- Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania z obiektu typu 

Pumptrack stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad z wprowadzoną zmianą  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 29 czerwca 2023r. 

Uwag do protokołu nie zgłoszono. 
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Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 29 czerwca 2023r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Marcin Bojaryn, Ewelina Stach  

 

 

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej nikt nie zabrał głosu. 

 

 

 

3. Podjęcie uchwał 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że poniższe projekty uchwał były omawiane 

na posiedzeniach wspólnych komisji stałych Rady Miejskiej 29 i 30 sierpnia 2023r. Zostały 

zaopiniowane pozytywnie. 

a) Podjęcie uchwały nr LV/337/2023 w sprawie zwolnienia w całości z obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 w Sławnie 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w całości z obowiązku 

realizacji tygodniowego wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej nr 2 w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

b) Podjęcie uchwały nr LV/338/2023 w sprawie zwolnienia w całości z obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie 

Radni nie mieli pytań. 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia w całości z obowiązku 

realizacji tygodniowego wymiaru zajęć dyrektora Szkoły Podstawowej nr 3 w Sławnie  

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

c) Podjęcie uchwały nr LV/339/2023 w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Sławnie 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz 

odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego w Sławnie 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

d) Podjęcie uchwały nr LV/340/2023w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

gruntowych niezabudowanych położonych na terenie miasta Sławno 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę 

nieruchomości gruntowych niezabudowanych położonych na terenie miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  
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e) Podjęcie uchwały nr LV/341/2023w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Miasta Sławno 

Głos w dyskusji (od 16 minuty nagrania) zabrali: Bartosz Bukowski, Ewelina Stach, Burmistrz 

Miasta Sławno, Marcin Podolski, Maciej Jabłoński. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Miasta Sławno 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) Marcin Bojaryn, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena 

Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław 

Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach  

 

 

f) Podjęcie uchwały nr LV/342/2023 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Miasta Sławno na 2023 rok 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 

terenie Miasta Sławno na 2023 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

g) Podjęcie uchwały nr LV/343/2023 w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 rok 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 

rok  
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

  

 

h) Podjęcie uchwały nr LV/344/2023 w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania  

z obiektu typu Pumptrack stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia Regulaminu korzystania  

z obiektu typu Pumptrack stanowiącego własność Gminy Miasto Sławno 

 Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

 

4. Informacja dyrektorów szkół miejskich w Sławnie o stanie przygotowania placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego 2023/2024 

Radni otrzymali ww. informacje w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

 

 

 

5. Informacja o realizacji uchwał Rady Miejskiej w Sławnie podjętych w II kwartale 2023 roku 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

 

 

 

6. Informacja o pracy Burmistrza Miasta Sławno za II kwartał 2023 roku 

Radni otrzymali ww. informację w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 
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7. Wnioski radnych (od 36 minuty nagrania): 

Bartosz Bukowski zgłosił następujące wnioski: 

1. w związku z prośbami mieszkańców wnosi o jak najszybsze wykonanie na ulicy 

Słonecznej (dz. nr 42/31) kanalizacji deszczowej; w wyniku ostatnich dużych opadów 

deszczu ulica Słoneczna w jej południowym odcinku została niemalże doszczętnie 

zalana; woda z drogi przelewała się na położone poniżej prywatne działki zabudowane 

domami rodzinnymi; zalanie spowodowało szkody w mieniu, a nadto wywołało 

poczucie zagrożenia, że sytuacja ta może się powtórzyć i wywołać jeszcze większe 

zniszczenia; mieszkańcy oczekują pilnej reakcji ze strony władz miasta i podjęcia 

stosownych działań w celu zabezpieczenia ich przed ponownymi zdarzeniami tego 

rodzaju; prośba o udzielenie odpowiedzi, czy możliwe jest wykonanie takiej inwestycji 

w zbliżającym się roku; jednocześnie radny wnosi o ujęcie tego w przyszłorocznym 

budżecie miasta; 

2. w związku z pytaniem ze strony mieszkańców prośba o udzielenie informacji, czy po 

wykonaniu remontu dachu w Sławieńskim Domu Kultury były wykonywane (a jeśli 

tak, to kiedy i jakie) remonty na podstawie udzielonej przez wykonawcę gwarancji; 

pytanie to powodowane jest zauważanymi przez mieszkańców powtarzającymi się 

problemami z cieknącym sufitem w holu kinowym SDK; 

3. prośba o udzielenie informacji ze strony MPEC Sp. z o.o. w Sławnie, czy 

dokonany/planowany w tym roku zakup paliwa do kotłowni obsługiwanych przez 

spółkę napotykał na jakiekolwiek przeszkody; w szczególności prośba                                   

o przedstawienie informacji co do kosztu zakupu w tym roku miału węglowego oraz 

zestawienie tego z kosztami zakupów tego surowca w dwóch poprzednich latach; 

jednocześnie radny wnosi o udzielenie informacji, czy przetarg ogłoszony 10 lipca 

2023r. przez spółkę został rozstrzygnięty – jeśli tak, to udzielenie informacji o jego 

wyniku; 

4. w imieniu mieszańców radny wnosi o zadbanie o porządek i czystość na terenie 

cmentarza komunalnego w Sławnie; w opinii zgłaszających problem miejsce to nie jest 

należycie zadbane; duża ilość zalegających liści i innego rodzaju odpadów razi 

odwiedzających groby; mieszkańcy dopytują również o składane przez Pana 

Burmistrza, w trakcie poprzedniej kampanii wyborczej, obietnice odnośnie remontu 

tego obiektu; radny osobiście też pyta o plany remontu obiektu, gdyż jego stan                      

w istocie pozostawia wiele do życzenia; 

5. prośba o udzielenie informacji, na jakim etapie jest sprawa usunięcia z parkingu przy 

Al. Wojska Polskiego samochodu dostawczego marki Renault Master – sprawę poruszał 

radny na posiedzeniu komisji 30 maja 2023r.  

  

Głos zabrał Grzegorz Wróbel, który poinformował, że ws. ww. samochodu trwają 

czynności policjantów ze Szczecinka związane z dotarciem do właściciela. Następnie głos 

zabrał Burmistrz Miasta Sławno, który odniósł się do wniosku związanego z ul. Słoneczną 

(osiedle znajdowało się na łące zalewowej, działki były sprzedane za bardzo małe pieniądze, 

bo były nieuzbrojone i dlatego ich wartość była bardzo niska; wszystko kupującym pasowało  

i byli zadowoleni, jednak w trakcie nabycia i realizacji działań inwestycyjnych pojawiały się 

różnego rodzaju wnioski: chociaż zrobić takie utwardzenie, aby mogli dojechać do swojej 

działki budowlanej – zrobione, kanalizację sanitarną – zrobione, oświetlenie – zrobione, teraz 

kanalizację deszczową a za chwilę – drogę; jest to klasyczne osiedle służące tylko i wyłącznie 

użytkownikom nieruchomości, które tam przylegają; była o tym mowa, że miasto może 

całkowicie przekazać im drogę na użytek wewnętrzny – niech działają na zasadzie pewnego 

rodzaju wspólnoty; należy się zastanowić nad opłatami adiacenckimi, bo jeśli ktoś kupuje 
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działkę za bardzo niskie pieniądze z racji tego, że nie ma żadnego uzbrojenia, a potem wartość 

tej działki bardzo wzrasta, ponieważ wykonywane są liczne prace z pieniędzy publicznych,  

a nie ma doregulowanych opłat adiacenckich – robią się ogromne dziury budżetowe i tych 

pieniędzy ciągle brakuje; aczkolwiek będą pomagać, na ile jest to możliwe, ale problem jest 

dużo szerszy), a także do wniosku odnośnie cmentarza (udało się pozyskać dosyć duże 

pieniądze, m. in. na cmentarz, tj. 3 mln zł, jakieś prace – okaże się, w jakim zakresie – będą 

wykonane – odczuwalne; trwają kwestie proceduralne od nas niezależne, wymogi formalne 

muszą się dopełnić; ma nadzieję, że jeszcze w tej kadencji uda się przeprowadzić przetarg).    

 

 

 

8. Zamknięcie sesji 

 

Przewodnicząca zamknęła sesję 30 sierpnia 2023. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska 

 

 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
  

 

 

  

  


